
 

 
Vanløse d. 03.06.2019 

 

Referat af Skolebestyrelsesmøde 
 
22.05.2019 kl. 17:30 – 20:00 i personalerummet (Multisalen v. Rødkildevej) 
 
Formøde for forældrevalgte fra 17:15 – 17:30 
 
Deltagere: 
 
Forældrerepræsentanter: Christine Beyer, Jens Peter Fisker, Eik Andreasen, Gitte Svendsen, Mads Ejstrup, Michael 
Høst Rasmussen, Karsten Lorentzen og Mathias Persson 
 
Elevrådsrepræsentanter: Bertram, Albert, Lærke 
 
Medarbejderrepræsentanter: Louise Guldborg, Frida Ratzer 
 
Afbud: Mads Ejstrup 
 
Ledelsesrepræsentanter: Peter Daniel Andersen, Bente Haugbøl (Referent) 

Tid Pkt Dagsorden Uddybende kommentarer 

17:30 – 
17:35 

1 Godkendelse af dagsorden Der er blevet byttet rundt på pkt 2. og 3. og 3 og 4 

17:35 – 
18.05 

2 Besøg af Hanne Larsen vedr. de 
trafikale forhold ifm. Byggeriet  

Der har været udfordringer med de trafikale forhold 
omkring Godthåbsvej og Bellahøjvej. Byggeri København 
har løbende været i kontakt med de leverandører og 
håndværkere, der ikke har kunnet overholde aftaler. Den 
del af byggeriet er afsluttet, så det skulle løse 
udfordringerne. Der er foretaget ekstra tiltag i forhold til 
skiltningen og adgangen til skolen i forbindelse med 
byggeriet. Der har været nogle forsinkelser pga. vejrlig. Der 
bliver taget hensyn til eksamen, så der ikke bliver støjgener 
i forbindelse med denne.  
Ift. etape 3 bliver der også lavet aftaler om, at der ikke skal 
køre tung trafik ifm. elever, der skal til og fra skole på 
Rødkildevej. Byggeri København har ikke nogen 
sanktionsmuligheder i forhold til de håndværkere, der ikke 
overholder aftaler. Det er entreprenørerne, der skriver 
sanktionsmuligheder ind i kontrakten. Der er en opfordring 
til Byggeri København om at være særligt opmærksomme 
på trafiksikkerhed og sikkerhed generelt under byggeri, 
hvor der er børn 

18.05-
18:20 

3 Update på byggeriet og 

helhedsrenoveringen  

Vi er ved at kunne tage hovedbygningen i brug. I forbindelse med 
eksamen vil nogle af de nye lokaler taget i brug. Vi regner med at 
kunne tage personalefaciliter i brug før ferien. Overlevering og 
gennemgang af de nye bygninger kommer til at foregå i denne uge.  
Bålhytte og fodboldbur kan tages i brug. Det er vigtigt at eleverne 
bliver inddraget i forhold til at benytte de nye lokaler og passe på 
dem. Udluftningen fungerer med undtagelse af et enkelt lokale, 
men det skulle være i orden. Der er for få vægstikke i de nye 
lokaler i forhold til at kunne bruge bærbare computere i 
undervisningen. Den udfordring er der forsøgt at tage hånd om i 
den nye hovedbygning. Der bliver efterlyst en højere 



 

brugerinddragelse i denne byggeproces. Arbejdsbordene på 
fællesarealerne har nogle uhensigtsmæssige proportioner, hvor 
det ikke er muligt at sidde med to computere overfor hinanden.  
Tak til Hanne Larsen for at deltage i mødet.  

18:20: 

18:30 

4 Elevrådet Elevernes dag har haft et næstekærlighedstema: 3. klasserne 

har sunget på plejehjem. Elevernes dag har været udfordret af 

helhedsrenoveringen. Lille elevråd arbejder med at lave en 

affaldspatrulje, der samler skrald på skolen. Der bliver uddelt 

en præmie i forbindelse med skraldeindsamlingen. Der har 

været en toiletpatrulje, som har været en stor succes. Det 

fortsætter elevrådet med til næste år. Det er svært for 

eleverne at vide, hvem det er, der ikke passer på lokaler, 

toiletter og fællesområder.  

SPISNING 

19:00 – 
19:10 

5 Status på arbejdsfordelingen 2019-
20 

Arbejdsfordelingen er blevet afsluttet. Pga. 
budgetregulering er der 750.000 mindre at drifte skolen 
med. Der har været fokus på at der er mål og med i 
arbejdsopgaverne. Der mangler at blive dækket 11 lektioner. 
Vi går efter at lærerne har i snit 27 lektioner. MUS-samtaler 
er ved at blive afholdt. I begyndelse af juni bliver 
lærerdækningen for kommende år meldt ud. 
Skemalægningen er også gået i gang og skemaerne bliver 
sendt ud inden skoleafslutningen.  

19:10 – 
19:20 

6 Præsentation fra arbejdsgruppen for 
værdier 

Faglighed, fællesskab, kreativitet, humor, omsorg og tillid er 
skolens værdier. Arbejdsgruppen har lavet en beskrivelse af, 
hvordan værdierne skal forstås. Personalegruppen skal på 
næste p-møde drøfte hvordan værdierne ser ud i praksis. 
Det betyder også skolens værdiregelsæt.  

19:20 – 
19:40 

7 Gennemgang af kommende årshjul 
2019-20 

Peter gennemgik kommende skoleårs mødeoversigt, hvor af 
det fremgår, hvordan de enkelte mødeforas indhold spiller 
sammen. Der er fra medarbejderside en meget positiv 
indstilling til, at SB deltager på p-møder, hvor principper 
drøftes fx trivsels og anti-mobbepolitik. 
 
Møderække for kommende år: 
 
20.08.2019 
18.09.2019 
24.10.2019 
29.11.2019 
12.12.2019 
15.01.2020 
19.02.2020 
19.03.2020 
20.04.2020 
26.05.2020 
18.06.2020 
  

19:40 - 
19:45 

8 Planlægning af 
kontaktforældremøde 

Afholdes d. 8. oktober og omhandler dels byggeri, værdier 
og mulighed for at åbne op for indhold til nye principper.  

19:45 – 
20:00 

9 Meddelelser - Formanden: ingen meddelelser 
- Medarbejderrepræsentanter: Ingen meddelelser  
- Ledelse: Der er fortsat en uklarhed ifm. de 



 

 

administrative fællesskaber. Vi afgiver en sekretær til 
dette. Tidligere skulle der være administrative 
fællesskaber i hvert af områderne. Nu skal de sidde 
centralt i HNG. Vi ved ikke, hvad der skal løses i de 
administrative fællesskaber og hvad der skal løses 
lokalt på skolen. Vi ved at fraværsregistrering af 
personalet skal håndteres lokalt. Der er et dilemma i 
forhold til at der politisk forventes at skolen bedriver 
elevcentreret og faglig ledelse og det står i kontrast til 
at ledelsen får flere administrative opgaver.  

- Aula: på næste p-møde bliver der en intro til lærerne 
og der bliver også arbejdet med aula i 
forberedelsesdagene. Der bliver løbende sendt 
informationer ud til forældrene.  

- Vi mærker en nedgang i rengøringsstandarden efter at 
timetallet til rengøringen er blevet reduceret.  

19:50 – 
20:00 

8 Evt.  


